
De minister het voornemen om de jacht op haas deels en konijn volledig te verbieden. Dit omdat de 
populatie landelijk een sterk dalende trend vertoont. 
Het lijkt logisch om bij een sterk dalende trend op bepaalde wildsoorten de jacht te sluiten op deze 
soorten, het tegenovergestelde is echter waar. Daarvoor zijn 2 punten van belang waar de minister 
aan voorbij lijkt te gaan. 
 

1. Iedere jager voelt zich verbonden met de natuur en met zijn jachtveld. Er is geen enkele jager 
die enkel het geweer neemt om elk haas, konijn of eender welk wild af te schieten. De jager 
kent zijn jachtgebied, voelt zich verbonden en verantwoordelijk voor het gebied en de 
wildstand. Bij een lage wildstand van eender welke soort zal er juist ingezet worden op 
behoud en liever nog vermeerdering. Dit uit zich in het aanleggen van voedselakkers, 
akkerranden, plaatsen van broedkorven en aangepast afschot beheer. Dat enkel het 
verbieden van jacht op een soort niets helpt blijkt uit het verbieden van het afschot van 
patrijzen (1998) en snip (1996). Ondanks dat de jacht gesloten is is er geen significante groei 
waar te nemen. 

 
2. Bij ieder degelijk genomen besluit is gedegen onderzoek en achtergrondinformatie nodig. In 

het onderzoek vanuit de WUR worden geen cijfers meegenomen van de FBE 
(faunabeheereenheden) en dat terwijl deze juist alle tel- en afschotgegevens registreert. 
Sterker, zij zijn hiertoe wettelijk verantwoordelijk gemaakt. Hoe kan de minister 
verantwoorden dat de cijfers van een wettelijk verantwoordelijke instantie niet 
meegenomen worden in de afweging tot het sluiten van de jacht op de bepaalde soorten. 

 

In plaats van een verbod kan de minister beter de kennis en kunde van de jagers, boeren en 

natuurinstanties combineren en inzetten voor het gezamenlijk belang. Stimuleren tot samenwerking, 

stimuleren tot aanleg van habitat versterkende maatregelen. Wanneer grondeigenaren gestimuleerd 

worden gebieden / percelen aan te passen aan wildsoorten en jagers en buitenlui gevraagd worden 

die te ondersteunen door het uitvoeren van beheer en onderhoud is er meer kans op succes dan dat 

het aannemen van dit verbod zal bewerkstelligen. 


